

Protokoll styrelsemöte 2021-11-08

Samfälligheten Papegojan

Närvarande:

A: Marie-Louise Börve, sekreterare	husnr: 120
B: Björn Johansson, ledamot	100
C: Elin Agnred Fogels	86
D: Lars Andersson, kassör	74
E: Zenny Gram, ordförande	44
F: Ulric Erlén, suppleant	34
G: Kristofer Hjalmarsson, ledamot	20
H: Ewon Wall, suppleant	8

1. Föregående protokoll (2021-09-20)

Inga synpunkter.

2. Mötesform

Digitalt via Messenger.

3. Ekonomiskt läge

Ekonomin är i balans och ser bra ut. Styrelsen har ännu inte fått in uppgift om kostnader för taken, gräsklippning, nya sandlådorna med flis samt täckbark.

4. Miljöhuset

Zenny har pratat med Oskar på Explica och inväntar ny offert. Lysrör och glimtändare är utbytta.

5. Städdagen

Genomgång av tidigare års upplägg. Frågan om vi ska fortsätta ta in container på både vår- och höststädning togs upp. Beslutades ta upp frågan på kommande årsmöte.

6. Avfuktarna

Genomgång av senaste protokollen från Anticimex. Länga G har betydligt högre drifttimmar än övriga, Kristoffer ska kontrollera hur täta ventilerna är.

7. Områdesbelysning

Lars har fått in offerter från Vattenfall. Att byta ut samtlig belysning i området till Led skulle kosta ca 200 tkr, vilket skulle ta ca 22-25 år att "återbetala". Detta förslag är inte aktuellt. Lars har också kontaktat Vattenfall för att höra om dom kan göra en besiktning på beståndet för att få besked om skicket på stolpar m.m. Enligt Vattenfall ska lamporna bytas ut vart 4:e år (men i deras avtal med staden görs byten vart 6:e år).

8. Övrigt

- Lars har lämnat in beräkning över områdets asfaltsbehov.
- Fråga från nyinflyttad: vem står för självriskan vid stöld i egna garaget om inbrott sker i en grannens öppna port?

Styrelsen kommer att läggas ut info på hemsidan vad som gäller vid inbrott, brand och vad som får förvaras i garagen, vad som gäller om det förvaras annat än det är till för och om det skulle börja brinna m.m. Styrelsen har vid upprepade tillfälle fått till sin kännedom att det då och då lämnats portar helt öppna en längre stund. Olika förslag på hur vi ska kunna hjälpa varandra diskuterades, förutom att så klart stänga igen porten är ett förslag att sätta upp små klisterlappar med nummer på portarna för att kunna se vem som har vilket garage, Kristoffer kollar upp vad detta skulle kosta. Styrelsen har sammanställt en lista över vem som har vilket garage, detta dokument kommer inom kort att läggas ut på hemsidan.

9. Nästkommande möte

Måndag 10 januari kl. 19.00 via Messenger.

Vid protokollet

Justeras av

Marie-Louise Börve

Zenny Gram